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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága 2014. április 22. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 
rendes üléséről.  
 
Jelen vannak:  

 Dr. Lelkes Péter - bizottsági elnök  

 Sólyomvári Béla - bizottsági tag  

 Nánási Tamás - bizottsági tag  

 Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag 

 Kecskés László- bizottsági tag  

 Pomaházi Krisztina - igazgatási osztályvezető  

 dr. Locsmándi Zsófia- jogi és szervezési referens- 1. napirendi pontnál 

 Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 Tóth Tamás - Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

 Dr. Kovács Attila- Europ-Med Kft főigazgató-főorvos 

 Tóth Ildikó- Europ-Med Kft képviseletében 

 Merk Józsefné-Europ-Med Kft képviseletében 

 

Dr. Lelkes Péter: A bizottsági elnök köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 5 fő 
bizottsági taggal a bizottság határozatképes, az ülést 15.40 órakor megnyitja.  A jegyzőkönyv 
hitelesítésére Kecskés László bizottsági tagot kéri fel.  

Dr. Lelkes Péter: Az alábbi javaslatot teszi a kiküldött meghívóban szereplő napirendekkel 
kapcsolatban: a meghívóban szereplő 9. napirendi pont napirendről való levételét javasolja. 
A többi napirend a meghívóban szereplő formában kerül tárgyalásra.  

A bizottság 5 igen egyhangú szavazás mellett az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

 

 

 

Napirend: 
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1) Az Egészségház működésével összefüggő kérdésekről 

2) Beszámoló az Egészségház 2013. évi működéséről 

3) Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet 2013. évi munkájáról 

4) A Manó és Manócska Családi Napközi, valamint a Kipikopi Játszóház 2013. évi 
beszámolójáról  

5) A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat szervezeti és 

működési szabályzatáról 

6) Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi 
tevékenységéről 

7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

8) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. számú 

rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési díjakról 

szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról   

9) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 2014. I. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről 

10) Tájékoztató az egészségügyi alapellátás 2013. évi munkájáról 

11) Dr. Meisels Erzsébet fogorvosi praxis-értékesítési kérelméről  

12) Lakáscélú helyi támogatás megállapításával kapcsolatos kérelemről (zárt) 

 

 

1) Az Egészségház működésével összefüggő kérdésekről 
 

Dr. Lelkes Péter: Az előterjesztést a bizottság tagjai írásban megkapták. Elmondta, hogy 
egy olyan összetett kérdésről van szó, ami több ponton érinti az Egészségház működését és 
emiatt az önkormányzat és az Europ-Med Kft között meglévő megállapodásban foglaltak 
tárgyalása vált szükségessé. A tervezett módosítások érintenék mind az együttműködési 
megállapodás, mind a használatba-adási szerződést. Elmondta, hogy a december óta 
fennálló diabetológiai szakrendelést érintő orvoshiány megoldását a jövőben az Europ-Med 
Kft úgy szeretné megoldani, hogy kiemelt órabérérrel foglalkoztat szakorvost. A szakorvos a 
szolgáltatást havi 12 órában 20.000Ft/ óradíj ellenében vállalja. Dr. Kovács Attila írásos 
tájékoztatója szerint az Europ-Med Kft. szerződést kötött dr. Csík Jánossal. A szakorvos 
díjazása 1.440.000 Ft./év. Amiben dönteni kell a bizottságnak, az hogy a diabetológia a 
szerződésnek megfelelően heti 4 órában, vagy ettől eltérően az Europ-Med Kft javaslatát 
elfogadva folytatódjon a jövőben.  
 
Dr. Kovács Attila: Ügyrendi felvetésként elmondta, hogy a mai ülésre úgy készült, hogy a 
beszámoló kerül tárgyalásra ezen a bizottsági ülésen. Elmondta, hogy a beszámoló minden 
évben meghatározott időpontban kerül tárgyalásara, és ennek megfelelően a Kft időben 
megküldte beszámolóját a polgármester számára, ami alapján az éves munkájuk 
elszámolása kerülhet tárgyalásra. Ezen kívül röviden összefoglalva elmondta, hogy 2006-
ban az önkormányzat azzal kereste fel az Europ-Med Kft-t, hogy szeretne egészségügyi 
fejlesztést létrehozni Biatorbágyon, és mivel úgy gondolták, hogy a járóbeteg szolgáltatás 
működtetésében a Kft-nek van gyakorlata, ezért felkérte az önkormányzat az Europ-Med Kft-
t arra, hogy tanácsadással segítsék a biatorbágyi egészségügyi fejlesztést elképzeléseinek 
megvalósulását. A tanácsadás arra vonatkozott, hogy milyen szakrendelésekkel, milyen 
szakirányban kerüljön kialakításra a megvalósításra váró rendelőintézet. Ezen kívül az 
önkormányzat kérte, hogy az Europ-Med Kft segítsen egy, a kornak és az akkori 
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finanszírozásnak megfelelő szakrendelési program összeállításában. A beruházás a Kft 
javaslatai alapján valósult meg 2006-ban., a szakmai műszerek beszerzéséről az Europ-Med 
Kft gondoskodott. Elmondta, hogy a 15 éves tapasztalat alapján tudták, hogy mennyire 
nehéz finanszírozási szerződést kapni az OEP-től. A feladata nehézsége miatt az elején két 
variáció készült el, az egyik arra az esetre, ha OEP finanszírozásra nem kerül sor, ennek 
kiegészítésére készült egy minimál szakmai program, amiben azok a szakrendelések 
szerepeltek, amik működtetésében az önkormányzat részt tud vállalni. Később, mikor sikerült 
az Europ-Med Kft-nek finanszírozási szerződést kötni az OEP-vel, akkor egy új szerződés 
készült, figyelembe véve hogy melyek azok az óraszámok, amik átcsoportosításával 
megvalósítható a szakrendelő létrehozása. Ezek az átcsoportosított rendelések és 
óraszámok kerültek be a szerződésbe. Az Europ-Med Kft ennyit tudott akkor a saját 
óraszámából lecsippenteni, de mindez egy közös szándék volt a két fél között. 
Kihangsúlyozta, hogy ez egy közös döntés, közös szándék volt, és minden jó szándéka 
ellenére sem talált az Europ-Med Kft orvost a diabetológiai szakrendelés ellátására. Emiatt 
történ külső szakorvos felkérése, aki csak kiemelt finanszírozásért vállalta a szakrendelés 
működtetését. Kérdése, hogy az önkormányzat tud-e, szándékozik-e a szakrendelés 
működtetésének támogatására költeni, mert sajnos többletfinanszírozás nélkül, a 
szerződésben vállalt óraszámban nem tudja teljesíteni kötelezettségét.  Elmondta, hogy 
önkormányzati támogatás mellett a diabetológus szakorvos a szerződés szerinti heti négy 
óra helyett, havi kétszer 6 órában tudná vállalni a szakrendelés ellátását. Egy korábbi 
polgármester úrral történt megbeszélésen vetődött fel az az igény, hogy abban az esetben, 
ha az önkormányzat tudna forrást teremteni a diabetológiára, akkor esetleg vállalja más 
szakrendelések támogatását is, a várólisták csökkentése érdekében. Elmondta, hogy a 
hatályban lévő szerződést két  jó szándékú fél, közösen egymás akaratát egyeztetve alkotta, 
amit természetesen bármikor meg is változtathat, főleg úgy ha  független külső okok miatt 
kényszerülnek a problémák megoldására.  
 
Dr. Lelkes Péter: Természetesen az önkormányzatnak van olyan szándéka, hogy a 
probléma megoldásában részt vállaljon, de véleménye szerint a megoldás a szerződés 
módosítása lenne, minden olyan kérdésben, ami jelenleg sarkalatos. Elmondta, hogy nagyon 
jó az együttműködés a két intézmény között és nem szeretné, ha ez a jövőben változna. A 
jelenlévőkkel ismertette az önkormányzat által előkészített javaslatokat.  
 
Dr. Kovács Attila: Elmondta, hogy azokon a településeken, ahol ők működtetik a 
rendelőintézetet, sehol sem volt hasonló, emiatt a javasolt megoldásra sem volt példa eddig. 
A javasolt megoldással nem szeretnének precedenst teremteni, amennyiben az 
önkormányzat támogatja a szakrendelés ellátását, akkor természetesen a szerződést is 
módosítani kell.  Amennyiben van egy önkormányzati finanszírozás a rendelőintézet felé, 
abban az esetben az önkormányzat tehet kikötéseket a szakrendelésekkel szemben. Az 
Europ-Med Kft 5 rendelőt működtet és nem volt példa eddig hasonlóra, de tudni kell, hogy a 
diabetológia hiányszakmának számít, ezért vált szükségessé a javasolt megoldás. 
Megerősítette azon álláspontját, mely szerint az önkormányzati támogatás ellenére is 
mindent meg fog tenni, hogy egy olyan orvost találjon, akinek a díja az OEP finanszírozásból 
teljesíthető.   
 
Nánási Tamás: Összetett a kérdés, véleménye szerint a napirenden szereplő első két 
előterjesztés összefügg egymással. Komplett szerződés-módosításról beszélnek. Elmondta, 
hogy az önkormányzatnak követelései vannak a gondnoki díjakkal kapcsolatban, vannak 
olyan belső beruházási kérdések, amelyek felett vita van, tisztázásra vár, hogy ki csinálja 
meg a fennálló feladatokat. Ezen kívül tisztázásra kell hogy kerüljenek a fűtés rendszer 
esteleges bővítésének lehetősége és a diabetológia kérdése is megoldásra vár. Jelen 
pillanatban jogilag köti a szerződés az Europ-Med Kft, akár úgy is, hogy decemberig 
visszamenőlegesen is biztosítsa az elmaradt rendelési időt. Az előterjesztésben vannak 
követelések és vannak engedmények az Önkormányzat részéről. Engedmény az is, hogy a 
diabetológiai szakrendelés időpontjának lerövidítésébe beleegyezik a Képviselő-testület. 
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Problémák vannak, több szakrendelésre nagy a várakozási idő. Kérdése, hogy csak 
biatorbágyiak részére, hogyan lehet kivitelezni, hogy a rendelési idők az esti órában is 
elérhetőek legyenek a jövőben. Javasolja, hogy a bizottság csomagban tárgyalja az 
előterjesztést egy következő alkalommal.  
 
Kecskés László: Ennek a mostani problémacsomagnak egyes elemei korábban is 
tárgyalásra kerültek, amik a diabetológiában csúcsosodtak ki. Elmondta, hogy örömmel 
töltött el mindenkit, hogy elkészült az intézmény, a kezdeti alapellátások bővültek és látszott, 
hogy egy jó együttműködés alakult ki a partnerek között. Azt javasolja a bizottságnak, hogy 
kerüljön le a napirendről a kérdés és a hivatal a következő bizottsági ülésre készítse azt elő. 
Véleménye szerint nem áll rendelkezésre minden alternatíva a problémák megoldását 
illetően. 
 
Dr. Révész Zoltán: Kéri a bizottságot, hogy segítse a hivatal munkáját abban, hogy 
határozzák meg pontosan illetve javaslataival segítse, hogy merre, milyen irányba folytassák 
az egyeztetéseket, tárgyalásokat. Ha bizottság úgy látja, hogy valami még kidolgozásra 
szorul, akkor további tárgyalásokat folytatnak le, de azzal, hogy lekerül a napirendről, még 
nem lesz könnyebb a hivatal munkája.  
 
Sólyomvári Béla: A szolgáltatási szerződés szerint meg van határozva, hogy az Europ-Med 
Kft-nek milyen óraszámokban kell szolgáltatnia a szakrendeléseket. Kérdése, hogy jelenleg 
kik között áll fenn a szerződés? Ezen kívül kérdése, hogy más településeken hogy működik 
a rendszer, mindenhol Kft működteti? 
 
Dr. Lelkes Péter: Elvette a szót Sólyomvári Bélától, azzal az indokkal, hogy Kecskés László 
ügyrendi javaslata miatt a bizottságnak dönteni-e kell arról, hogy az előterjesztés tárgyalása 
lekerüljön-e a napirendről vagy sem.  
 
A bizottság 3 igen 2 tartózkodás mellett a bizottság úgy döntött, hogy leveszi 
napirendről az Egészségház működésével összefüggő kérdésekről szóló napirendet.  
 
 

2) Beszámoló az Egészségház 2013. évi működéséről 
 

Dr. Lelkes Péter: Felkérte Dr. Kovács Attilát, hogy ismertesse az Egészségház 2013. évi 
működéséről szóló beszámolóját.  

Dr. Kovács Attila: Elmondta, hogy minden nehézség ellenére a betegforgalom közel 50%-
val gyarapodott, ami nagyon szép eredmény és mind az önkormányzat, mind a működtető is 
büszke lehet erre a statisztikára. Kiemelte, hogy abban az esetben, ha az önkormányzat úgy 
dönt, hogy forrást biztosít a diabetológiai szakrendelés ellátására, akkor arra is lenne 
lehetősége, hogy a jelenlegi várólistát csökkentse. Elmondta, hogy önkormányzati 
támogatással rövidebbé válhatna a várólista pluszfinanszírozás esetén a Szolgáltató 
tájékoztatja a rendelésre érkezőket, hogy csak az önkormányzat által meghatározott csoport 
ellátása történik a rendeléseken. Természetesen az lenne a legjobb mindenkinek, ha az 
OEP adná a finanszírozást és nem kellene támogatással ellátni a rendeléseket. A 
beszámolóhoz többet nem kíván hozzátenni, ha van kérdés a bizottság részéről, arra 
szívesen válaszol.  

Dr. Lelkes Péter: Kiemeli a beszámolóból az elégedettség mérésére vonatkozó statisztikai 
adatokat.  

Dr. Kovács Attila: Véleménye szerint a lakosság részéről történő elégedettség mérése nem 
tudományos dolog, de ennek ellenére nem gondolja, hogy az eredmény nagyon torzítana a 
valós képen, véleménye és meggyőződése, hogy az adatok tükrözik a rendelőben 
megforduló betegek véleményét. 
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Nánási Tamás: Elmondta, hogy a múlt hónapban tárgyalta a bizottság az önkormányzat 
működésének lakossági felmérését, amiben az Egészségház négyes alá minősítést kapott, 
ami figyelemfelkeltő lehet a fenntartó felé is. Javasolja, hogy olyan időpontok is 
szerepeljenek a szakrendeléseken, amelyek a munkaidőn kívül esnek, ezen kívül javasolja, 
hogy a rendeléseken csak biatorbágyi lakosok ellátása történjen. Aljegyző úr kérésére 
reagálva elmondta, hogy az előkészített önkormányzati anyagnak a javaslatai teljesen 
elfogadhatóak voltak számára. Javasolja, hogy minden más Europ-Med Kft-t érintő kérdés 
egy csomagban kerüljön tárgyalásra annak érdekében, hogy az elégedettségi mutatók 
erősödjenek.  

Kecskés László: Amennyiben az önkormányzat újabb és újabb rendelések finanszírozását 
vállalja, úgy akár vállalja azt is, hogy idegen betegek ellátását is vállalnia kell. Véleménye 
szerint ekkora terhet nem vállalhat fel az önkormányzat. Kérdése, hogy más települések 
hogyan kezelik a hasonló problémákat, úgy hogy a betegek ne érezzenek a problémából 
semmit és megkaphassák az ellátásukat.  

Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Nánási Tamás megjegyzésére reagálva elmondta, hogy a 
kérdésénél egészségügyi munkajogi kérdéseket is szem előtt kell tartani. Hangsúlyozta, 
hogy a Nánási Tamás által felvetett megközelítést ki kellene hagyni a tervezésből. Ezen kívül 
az OEP finanszírozás módosításának lehetőségét is az igazgatóra kellene bízni, hisz ő az, 
aki garantáltan átlátja az intézmény működését és ő az aki meg tesz mindet annak 
zökkenőmentessége miatt. Az intézményt érintő kérdések, problémák spontán folyamatok, 
amit nem lehet patikamérlegen mérni. Meggyőződése, hogy a szakmai fejlődés generálja a 
várólistákat.  

Dr. Révész Zoltán: Hangsúlyozza, hogy a bizottság előtt az Egészségház beszámolója van, 
ami az elmúlt év tevékenységéről szól, tájékoztató jellege miatt nem képezheti vita tárgyát. 
Elmondta, hogy a működéssel kapcsolatos vita a következő bizottsági ülésen kerülhet újra 
napirendre.  

Dr. Kovács Attila: Egy rövid kiegészítést tesz, mely szerint az elmúlt évben az ÁNTSZ 
készített egy járóbeteg területi ellátási kötelezettséget összegző szabályozást, amiben nem 
található Biatorbágy, így a biatorbágyi lakosokat döntően Bicskére osztotta be. A 
polgármester úrral úgy döntöttünk, hogy ha lehet, ha nem fellebbeznek a döntés ellen. Igazi 
pozitív előrelépéseket, csak úgy, amit mi ketten teszünk.  

Nánási Tamás: Elmondta, hogy a munkaidőn kívüli felvetését azért hozta szóba, mert 
évekkel ezelőtt ugyanerre a felvetésre biztatóan reagált a doktor úr.  

Dr. Lelkes Péter: Javaslata szerint az önkormányzati honlapon jelenjen meg egy állandó 
rovat vagy link, ami a változásokat érinti. Véleménye szerint nem elég, ami jelenleg elérhető, 
látható.  

Mivel több hozzászólás nem volt, a határozati javaslatot szavazásra teszi fel.  

A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottságának 
30/2014. (IV.22.) határozata 

 

Beszámoló az Egészségház 2013. évi működéséről 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Egészségház 2013. évi működéséről szóló 
beszámolót. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

                                                                        

3) Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet 2013. évi munkájáról 
 

Dr. Lelkes Péter: Ismertette az előterjesztést, mivel hozzászólás nem volt ezért szavazásra 
tette fel a napirendet. 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

31/2014. (IV.22.) határozata 
 
 

 
Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet 2013. évi tevékenységéről 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Központi Orvosi Ügyelet 2013. évi munkájáról szóló beszámolót. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

 
    

4) A Manó és Manócska Családi Napközi, valamint a Kipikopi Játszóház 2013. évi 
beszámolójáról  
 

Dr. Lelkes Péter: Ismertette a beszámolóban foglaltakat. Mivel hozzászólás nem volt, 
szavazásra tette fel a napirendet.   
      
A  bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett ( 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottságának 

32/2014. (IV.22.) határozata 
 

Manó és Manócska Családi Napközi, valamint a Kipikopi Játszóház 2013. évi 
beszámolója  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Manó és Manócska Családi Napközi valamint a Kipikopi 
Játszóház 2013. évi munkájáról szóló beszámolót. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

 

5) A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat szervezeti és 

működési szabályzatáról 

 

Dr. Lelkes Péter: Elmondta, hogy a Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti 

Szolgálat szervezeti és működési szabályzatának módosítására jogszabályi kötelezettség 

miatt van szükség. A módosítás az intézmény felügyeletét, ellenőrzését érinti, így a belső 

ellenőrzés került meghatározásra a szabályzat 4. pontjában.  

Mivel hozzászólás nem volt, ezért szavazásra teszi fel a napirendet.  

 A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

33/2014. (IV.22.) határozata 
 

A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat  szervezeti és 
működési szabályzatának módosításáról 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja  a Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 
szervezési és működési szabályzatának módosítását.  
 
A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat a módosítással egységes 
szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzata a határozat mellékletét képezi. 
 

6) napirendi pont: Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

2013. évi tevékenységéről 

Dr. Lelkes Péter: Ismertette az előterjesztést és mivel hozzászólás nem volt szavazásra 
tette fel a kérdést.  

 A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 
34/2014. (IV.22.) határozata 

 
Beszámoló a Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi 

tevékenységéről 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 
2013. évi tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

 

7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

 

Dr. Lelkes Péter: Elmondta, hogy a bizottságok és a képviselő-testület is többször 

napirendjére tűzte a kérdést és jelenleg összeállításra került a hivatal részéről egy olyan 

tervezet, ami tartalmazza a felmerült igényeket hozzáigazítva a megállapított 30 millió 

forintot.  

Tóth Attila: Elmondta, hogy az előterjesztésben két épület is érinti a családsegítő Központ 

munkáját. A Szabadság utca 8. szám alatti IFI-pont alatti felújítási munkák tervezetéből 

kimaradt a padozat –csere. Azt kéri, hogy a bizottság támogassa a padozat-csere 

megvalósulását. Ebben az épületben működik a nevelési tanácsadó is, és nem maradhat így 

a parketta. Az épület háziorvosok által használt részének hasonló munka már elvégzésre 

került és azóta nem vizesedik az az épületrész. Ezt szeretné elérni az IFI pont tekintetében 

is. Javasolja, hogy a Mester u. 2. szám alatti épület 50%-os tisztasági festését cserélje be a 

Szabadság utca 8. szám alatti IFI pont padozatcseréjére a képviselő-testület. 

Sólyomvári Béla: Az előterjesztés mellékletében prioritások szerinti osztásban láthatóak az 

elvégzésre tervezett feladatok. Kérdése, hogy a mester utcai vagy a Szabadság utcai 

festésre szánt összeget szeretné a padozat-cserébe becserélni?  

Tóth Attila: A Mester utcai festés még várhat egy évet és azt a 200ezer forintos munkát 

cserélné be a Szabadság utca 8. szám alatti padozat cserére.  

Dr. Lelkes Péter: Mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette fel a kérdést.  

 A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottságának 

35/2014. (IV.22.) határozata 
 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 
 

A bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási 

programjáról szóló előterjesztést és az alábbi módosítással javasolja elfogadásra a 

határozati javaslatot:  

Az előterjesztés 1. számú mellékletének 60. sorában lévő „a padló felújítása 3 helyiségben 

régi parketta bontása, betonaljzat készítése, szigetelés, laminált parketta lerakása” sor 

egészüljön ki a melléklet 64. sorában lévő Mester utcai tisztasági festésre tervezett 200.000 

forinttal. Ezzel a Családsegítő Központ lemond az idei évre tervezett Mester utcai épület 

tisztasági festésének igényéről. A módosítással összesen 450.000 Ft kerüljön 

meghatározásra a melléklet 60. sorában szereplő munkafolyamatra.  

8) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. számú 

rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési 

díjakról szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról 

Dr. Lelkes Péter: Ismertette az előterjesztést a bizottsággal és mivel hozzászólás nem volt a 

napirendet szavazásra teszi fel.  

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottságának 

36/2014. (IV.22.) határozata 
 

A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. (10.30.) Ör. számú 
rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő térítési díjakról 

szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról   
 

A bizottság megtárgyalta a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról szóló 9/2009. 

(10.30.) Ör. számú rendelet valamint az élelmezési nyersanyagnormákról és a fizetendő 

térítési díjakról szóló 13/2008. (10.03.) Ör. számú rendelet módosításáról szóló előterjesztést 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

9) Beszámoló a polgármester által átruházott hatáskörben, 2014. I. negyedévben, 

szociális ügyekben hozott döntésekről 

Dr. Lelkes Péter: Ismertette az előterjesztést a bizottsággal és mivel hozzászólás nem volt a 

napirendet szavazásra teszi fel. 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottságának 
37/2014. (IV.22.) határozata 

 
A Polgármester által átruházott hatáskörben, 2014. I. negyedévben, szociális ügyekben 

hozott döntésekről szóló beszámoló jóváhagyásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Polgármester által átruházott hatáskörben, 2014. I. negyedévben, 
szociális ügyekben hozott döntésekről szóló beszámolót.  
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének az egyes pénzbeli és természetben 
nyújtott szociális ellátásokról szóló 7/2009. (10.30.) Ör. számú rendeletének 3. § (3) 
bekezdése, valamint Biatorbágy Város Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 3/2011. (02.25.) Ör. számú rendeletének 27. §, valamint 47. §-ában 
foglaltak alapján Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága a beszámolót jóváhagyja.  
 

10)  Tájékoztató az egészségügyi alapellátás 2013. évi munkájáról 

Dr. Lelkes Péter: Ismertette az előterjesztést a bizottsággal és mivel hozzászólás nem volt a 

napirendet szavazásra teszi fel. 

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
Egészségügyi és Szociális Bizottságának  

38/2014. (IV.22.) határozata 
 

Tájékoztató az egészségügyi alapellátás 2013. évi munkájáról 
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
Biatorbágy Város egészségügyi alapellátásáról szóló tájékoztatót. 
 
A tájékoztatókat a határozat melléklete tartalmazza. 

 

11)  Dr. Meisels Erzsébet fogorvosi praxis-értékesítési kérelméről  

Dr. Lelkes Péter: ismertette az előterjesztést és mivel hozzászólás nem volt szavazásra 

tette fel a napirendi pontot.  

A bizottság 5 igen, egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 

az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 

39/2014. (IV.22.) határozata 

Dr. Meisels Erzsébet fogorvosi praxis-értékesítési kérelméről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta a 
Dr. Meisels Erzsébet fogorvosi praxisértékesítési kérelméről szóló előterjesztést és 
elfogadásra javasolja a határozatot a képviselő-testületnek. . 

Dr. Lelkes Péter: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, a nyilvános 
ülést 1700 órakor bezárta.  
 
 

k.m.f. 
 
 

 Dr. Lelkes Péter Kecskés László 
 bizottsági elnök bizottsági tag 

 


